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Oruntaeva Asmat Namatbekovna 

Abstract. The article presents a comprehensive analysis of the relationship between economic mechanisms and the 
quality of life of residents in Kyrgyzstan, taking into account the significant consequences of policy development and social 
progress. 
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Суркеев Бахтыбек Таштемирович 

Нуркасымов Улан Майрамбекович 

        Аннотация. В научной статье рассмотрены формы и методы управления конкурентоспособностью на 
рынке банковских услуг в условиях риска, уточнены их теоретико-методологические и практические положения. 
На основе изучения сущности, содержания и видов конкуренции банковских организациях, в частности на рынке 
банковских услуг, рассмотрены проблемы в этом направлении, пути их решения и методы оценки 
конкурентоспособностью по рынку банковских услуг с различными подходами.   

Ключевые слова: банки, банковская система, конкуренция, конкурентоспособность, управления, методы, 
оценка, подходы, модель, услуги, направления, риск.  
          Abstract. This research article examines the forms and methods of competitiveness management in the banking 
services market under risk conditions, clarifying their theoretical, methodological, and practical principles. Based on a study 
of the nature, content, and types of competition in banking organizations, particularly in the banking services market, the 
article examines the challenges in this area, solutions, and methods for assessing competitiveness in the banking services 
market using various approaches. 
        Keywords: banks, banking system, competition, competitiveness, management, methods, assessment, approaches, 
model, services, directions, risk. 
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